
Zápisnica 
 

zo zasadnutia komisie miestneho rozvoja, kultúry a cestovného ruchu  

 

zo dňa 5.02.2020 konanej v Senior klube Mestského úradu v Raj. Tepliciach 

 

 

Prezenčná listina: Meno     Podpis 

 

   Ing. Pavol Bielik   ........v.r............... 

 

   PharmDr. Mária Masaryková  .........v.r.............. 

 

Emília Duračinská   .........v.r.............. 

 

Ing. Viktor Bučko   .........v.r.............. 

 

Martin Knoško   neprítomný 

 

Ing. Anton Murčo   ........v.r............... 

 

Peter Slyško    ospravedlnený 

 

 

Zapisovateľ: Marián Veselický     ......v.r................. 

 

                    Hosť: Mgr. Jozef Sedliak – mestská polícia 

 

 

Začiatok rokovania o: 17.00 h 

 

Komisia sa zišla na svoje rokovanie dňa 5.2.2020. Rokovanie viedol predseda komisie  

Ing. Pavol Bielik. Komisia sa zaoberala zverejneným programom. 

 

Bod č. 1 - Otvorenie  

Predseda komisie Ing. Pavol Bielik otvoril rokovanie komisie oboznámil prítomných 

s programom komisie. 

 

Bod č. 2 – Návrh osloviť mesto a kúpele, aby sa prerokoval náhradný kultúrny program na 

Silvestra za ohňostroj 

- p. Slyško v e-mailovej komunikácií súhlasí s návrhom a prerokuje s vedením kúpeľov 

náhradný program (laserovú, svetelnú šou) 

- p. Masaryková: cez štedrý deň bola pokojná atmosféra. Na Silvestra o polovicu menej 

hluku ako v roku 2018. Zákaz pyrotechniky splnil účel. 

- p. Ďuračinská: nie je cesta späť, bolo to dobré, riešiť svetelnú šou. 

- p. Bielik: pyrotechniku odpaľovali cudzí občania, možno nevedeli o zákaze 

- p. Sedliak mal službu, informoval, že počas Silvestra upozorňoval občanov o zákaze 

používania pyrotechniky 

- p. Ďuračinská: upozorniť ubytovateľov, aby informovali svojich hostí o zákaze 



- p. Murčo tiež eviduje menej hluku aj keď bol hluk v okolitých katastroch. Poďakovať 

občanom v Spravodajcovi mesta, že dodržiavali pravidlá 

- Komisia odporúča preveriť ponuky firiem, ktoré robia laserovú, svetelnú šou   

s aplikáciou pre možnosti a potreby mesta 

- Komisia odporúča osloviť miestnych podnikateľov o podpore na Silvestra 2020 

 

Bod č. 3 – Zváženie možnosti platenia parkovného cez sms správy (náklady, výhody) 

- Komisia odporúča preveriť možnosti platenia parkovného cez SMS správy 

- Komisia odporúča osloviť p. poslanca Hájnika, ako odborníka v cestnej doprave 

Bod č. 4 – Rôzne 

- p. Bielik informoval z e-mailovej komunikácie p. Slyška, ako predsedu predstavenstva 

OOCR Rajecká dolina o jej aktivitách  

- prezentácia OOCR na stretnutí ZMO Rajecká dolina – 31.1.2020 s riešením cyklotrás 

- pripravovaný hlavný projekt cyklotrasa RAJECKOU DOLINOU NA DVOCH 

KOLESÁCH 

- prezentácia OOCR na ITF Slovakiatour v dňoch 23. – 26.1.2020 a v živom vysielaní 

RTVS Dámsky klub 29.1.2020 

 

Bod č. 5 – Diskusia 

- bez príspevkov a podnetov 

 

Bod č. 6 – Záver 

- predseda komisie p. Bielik poďakoval za účasť a ukončil rokovanie 

 

 

Rokovanie ukončené o 18.25 h 

V Rajeckých Tepliciach 5.2.2020 

Zapísal: Marián Veselický        

 

Overili:                                                                   

        

                                                                  ..............v.r...................           .............v.r.............. 

                                                                       Ing. Pavol Bielik                 Ing. Anton Murčo 

                                                                       predseda komisie                člen komisie 

 


